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ЗАПИСНИК 
СА 14. СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА 

 
 
Седница је одржанa 16. децембра 2021. године у Народном позоришту у Ужицу 

са почетком у 10,00 часова. 
Седницом је председавао Бранислав Митровић, председник Скупштине града и 

констатовао да седници присуствује 58 одборника и да постоји кворум за рад и 
пуноважно одлучивање.  

Спреченост да присуствују седници пријавили су одборници Иван Гујаничић и 
Драган Миливојевић. 

Седници нису присуствовали одборници: Маја Вермезовић, Михаило Крстић и 
Тијана Томашевић. 

 
Седници су поред одборника присуствовали: градоначелница др Јелена Раковић 

Радивојевић, заменик градоначелника Драгољуб Стојадиновић, начелници градских 
управа, директори јавних предузећа и представници средстава информисања. 

 
Председник Скупштине је пре почетка рада  обавестио присутне да му је 

достављена информација о формирању  нове одборничке групе "Српска странка 
Заветници" као и потписане сагласности од стране 6 одборника који приступају овој 
одборничкој групи. 

 Истакао је да је уз позив за седницу достављен и дневни ред а предложио је  
допуну дневног реда и то: 

  да се као 12. тачка дневног реда разматра 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА" 
ГРАДСКЕ ГАЛЕРИЈЕ" УЖИЦЕ. 

 
да се као 13. тачка дневног реда разматра 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ГРАДА УЖИЦА. 
 

да се као 14. тачка дневног реда разматра 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ИЗБОРА ЗА ЧЛАНОВЕ САВЕТА МЕСНЕ ЗАЈЕДНИЦЕ.  
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да се као 15. тачка дневног реда раазматра  
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДРУГОСТЕЕНЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ 
 

да се као 16. тачка дневног реда разматра 
 
ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА ВЛАДАНУ ЦУПАРИЋУ ЗА ВРШЕЊЕ 
ДРУГЕ ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ 

  
да се као 17. тачка дневног реда разматра  
 

ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА СЛАЂАНИ СТАНИЋ ЗА ВРШЕЊЕ ДРУГЕ  
ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ. 

 
Председник Скупштине ставио је на гласање допуну дневног реда и то : 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА" 
ГРАДСКЕ ГАЛЕРИЈЕ" УЖИЦЕ је усвојен са 45 гласова "за" и 2 гласа "против". 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ГРАДА УЖИЦА је 
усвојен са 46  гласова "за" и 1 гласом  "против". 
 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ИЗБОРА ЗА ЧЛАНОВЕ САВЕТА МЕСНЕ ЗАЈЕДНИЦЕ је усвојен са 47  гласова "за"  
 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДРУГОСТЕЕНЕ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ је 
усвојен са 47 гласова „за“ и 1 гласом „против“. 
 
ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА ВЛАДАНУ ЦУПАРИЋУ ЗА ВРШЕЊЕ 
ДРУГЕ ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ је усвојен са 45 гласова „за“ и 1 гласом „против“. 
 
 
ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА СЛАЂАНИ СТАНИЋ ЗА ВРШЕЊЕ ДРУГЕ  
ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ је усвојен са 47 гласова „за“ и 1 гласом „против“. 
 
Скупшина је са 47 гласова „за“ усвојила дневни ред у целини. 

 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 

СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 

2. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА УЖИЦА ЗА 2022. ГОДИНУ. 
 

3. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ ПРИХОДА КОЈИ ПРИПАДАЈУ 
ГРАДУ, ОДНОСНО ГРАДСКОЈ ОПШТИНИ СЕВОЈНО У 2022. ГОДИНИ. 
 

4. ПРЕДЛОГ КАДРОВСКОГ ПЛАНА ГРАДСКИХ УПРАВА, ГРАДСКОГ 
ПРАВОБРАНИЛАШТВА, СЛУЖБЕ БУЏЕТСКЕ ИНСПЕКЦИЈЕ И 
СЛУЖБЕ ИНТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ГРАДА УЖИЦА 2022. ГОДИНУ. 
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5. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 

ЛОКАЛНИМ ТАКСАМА 
 

6. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЈКП “БИОКТОШ“ ЗА 2020. ГОДИНУ. 
 

7. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИИ ДОПУНИ ОДЛУКЕ О 
УСАГЛАШАВАЊУ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ДИРЕКЦИЈА ЗА ИЗГРАДЊУ“ УЖИЦЕ СА 
ЗАКОНОМ О ЈАВНИМ ПРЕДУЗЕЋИМА. 
 

8. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА  ИЗМЕНЕ И 
ДОПУНЕ СТАТУТА   ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УЖИЦЕ РАЗВОЈ“ УЖИЦЕ 
 

9. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА  УСТАНОВЕ  ДЕЧИЈЕ ОДМАРАЛИШТЕ „ЗЛАТИБОР“ ЗА 
2022. ГОДИНУ 

 
10. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ У ЗАКУП 

ПОСЛОВНОГ ПРОСТОРА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА УЖИЦА 
 

11. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ СТАНОВА У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА УЖИЦА У НЕПРОФИТНИ ЗАКУП КАО ВИД 
СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ 
 
 

12. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ГРАДСКЕ ГАЛЕРИЈЕ УЖИЦЕ 
 

13. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ГРАДА 
УЖИЦА 
 

14. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ИЗБОРНЕ КОМИСИЈЕ ЗА 
СПРОВОЂЕЊЕ ИЗБОРА ЗА ЧЛАНОВЕ САВЕТА МЕСНЕ ЗАЈЕДНИЦЕ 
 

15. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДРУГОСТЕПЕНЕ ИЗБОРНЕ 
КОМИСИЈЕ 
 

16. ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА ВЛАДАНУ ЦУПАРИЋУ ЗА 
ВРШЕЊЕ ДРУГЕ ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ 
 

17. ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА СЛАЂАНИ СТАНИЋ ЗА 
ВРШЕЊЕ ДРУГЕ ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ 
 

18. ПРЕДЛОГ ПОЗИТИВНОГ МИШЉЕЊА ЗОРАНУ СТАМАТОВИЋУ ЗА 
ВРШЕЊЕ ДРУГЕ ЈАВНЕ ФУНКЦИЈЕ 
 

19. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 
УПРАВНОГ ОДБОРА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА УЖИЦЕ 
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20. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 

УПРАВНОГ ОДБОРА НАРОДНОГ МУЗЕЈА УЖИЦЕ  
 

21. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 
ШКОЛСКОГ ОДБОРА ТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ УЖИЦЕ  
 

22. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА 
КОМИСИЈЕ ЗА ДРУШТВЕНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

 
23. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 

КОМИСИЈЕ ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 
 
 

I  
 Председник Скупштине је констатовао да је на 13. седници Скупштине 

града одржаној 26. новембра 2021. године, утврђен престанак мандата одборнику 
Филипу Баралићу, са изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ –ЗА НАШУ ДЕЦУ, због 
поднете оставке услед именовања за директора Градског културног центра Ужице. 
Изборна комисија је на седници оджаној 29. новембра 2021. године доделила уверење 
следећем кандидату са листе  Душици Мурић, која је потписала изјаву да не прихвара 
мандат одборника. Изборна комисија је на седници одржаној 3. децембра  2021. године, 
издала уверење  о избору за одборника  Немањи Рикалу, као следећем кандидату са 
изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ –ЗА НАШУ ДЕЦУ, који је потписао сагласност 
да прихвата мандат одборника. Административно мандатна комисија је на седници 
одржаној  6. децембра 2021. године, разматрала уверење изборне комисије и 
предложила Скупштини да потврди мандат одборнику Немањи Рикалу. 

Скупштина је са 54 гласа „за“ усвојила Предлог одлуке о потврђивању мандата. 
Након потврђивања мандата одборник је положио заклетву и потписао текст 

заклетве. 
 

 
 

II 
Председник Скупштине је констатовао да је Комисија за буџет и финансије на 

седници одржаној 13. децембра 2021. године, разматрала и са 4 гласа „за“ прихватила 
Предлог одлуке о буџету града Ужица за 2022. годину. Истакао је да су на предлог 
одлуке о буџету града за 2022. годину поднета два амандмана и то одборника Аврама 
Илића и амандман одборника Марка Ђокића. Градско веће је на седници одржаној 15. 
децембра 2021. године, разматрало поднете амандмане и исте није прихватило. 
Подсетио је присутне да се прво расправља о предлогу одлуке у начелу, а потом о 
поднетим амандманима. 

 
Миодраг Петковић, члан Градског већа се обратио одборницима и истакао да је 

Предлог одлуке о буџету града Ужица за 2022. годину веома важан документ, кроз који 
се види колико је обезбеђено средстава, шта ће се финансирати наредне године и како 
ће се то одразити на живот суграђана.  Правни основ за доношење Одлуке јесте најпре 
Закон о буџетском систему, Закон о локалној самоуправи и Статут града Ужица. 
Основни износ буџета за наредну годину јесте 3 милијарде 715 милиона динара, увећан 
за око 57,5 милиона динара сопствених прихода износи 3 милијарде 772 милиона 500 
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хиљада динара. То је знатно више средстава у односу на буџет за 2021. годину , па је 
процентуално буџет за 2022. годину већи за око 23%.  Истакао је да ће и овај планирани 
буџет бити већи и повећавати се у току наредне године. Буџет од 3 милијарде и 715 
милиона динара 92% чине текући приходи дакле 3 милијарде и 400 хиљада динара.  
Други веома значајан приход јесте приход од пореза на имовину , без повећања пореза, 
што је веома важна чињеница за суграђане и он је планиран у износу од 395 милиона 
динара. Приходи од пореза на доходак грађана планирани су у износу од 2 милијарде и 
150 милиона динара. У време пандемије изазване  Ковид 19 у овој години, према 
подацима добијеним од Националне службе за запошљавање,  имамо 500 људи мање на 
евиденцији незапослених. Град Ужице  подржава привреднике и заједно са мерама које 
спроводи Влада Републике Србије ради на очувању стабилне и здраве привреде. 
Утврђене стопе пореза на имовину су 12,55 мање у односу на законски дозвољену 
висину пореза на имовину и промет некретнина, који представља основицу за 
утврђивање пореза остао је на сличном нивоу, тако да грађани у наредној години неће 
имати додатна оптерећења и трошкове. Планирана су средства у износу од 50 милиона 
динара за пројектну документацију  реконструкције Здравственог центра и опште 
болнице. То је пројекат вредан неколико десетина милиона евра и од великог је значаја 
не само за град већ и за цео регион. Предвиђена су средства у износу од 19 милиона 
динара за завршетак радова и конверзију гасне котларнице Дома здравља и Центра за 
мајку и дете. Везано за област заштите животне средине, уколико се сагледају 
субвенције које су директно упућене грађанима за заштиту енергетске ефикасности,  у 
буџету је 67 милиона динара опредељено за субвенције и то 63 милиона за постојећи 
стандардни систем субвенција и 4 милиона за соларне панеле. Поред напред наведених 
мера постоји читав сет мера које се односе на заштиту животне средине, па су тако 
значајна средства издвојена за пројекте комуналне инфраструктуре који доводе до боље 
и квалитетније животне средине. Овим буџетом је планирано 45 милиона динара за 
пројекат фекалне канализације у Турици, 15 милиона динара је опредељено за 
канализацију на Белој Земљи, основано је регионално предузеће за пречишћавање 
отпадних вода „Скрапеж“. Важно је напоменути да пројекат обилазнице око града као и 
само  оснивање регионалног предузећа финансира држава. Опредељена су и средства за 
заштиту животне средине која се односе на управљање отпадом. За редовно 
функционисање и инвестиције предшколске установе опредељено је 383 милиона 
динара. Изградњу новог вртића на Царини финансираће Влада Републике Србије, док је 
у буџету за 2022. годину опредељено 40 милиона, за учешће града за финансирање 
изградње новог вртића. Буџетом су опредељена средства за изградњу новог вртића у 
Карану, око 173 милиона динара опредељено је за функционисање основног, средњег и 
високог образовања. Посебна позиција која се налази у буџету у износу од 20 милиона 
динара опредељена је за учешће у пројектима које финансира Влада Републике Србије 
а односе се на инвестиције у основно образовање. Кроз финансирање пројекта од 
стране Швајцарске Владе,  очекује се извођење радова и инвестирање у наше школе, 
што смо имали и претходних година. Када је у питању социјална и дечија 
заштита,издвојена су средства у износу од 139 милиона динара . Део средстава је 
издвојен и за функционисање Градског центра за услуге социјалне заштите. Истакао је 
да је за мере популационе политике опредељено више од 40 милиона динара, наиме 
дуплиран је износ за свако рођено дете од 5 хиљада динара на 10 хиљада динара, износ 
од 50 хиљада динара повећан је на 55 хиљада динара за незапослене породиље, за мајке 
које роде треће и свако наредно дете.  Нова мера која износи 7, 5 милиона динара овог 
буџета односи се на ослобађање плаћања боравка трећег и сваког следећег детета у 
вртићу. Традиционално су издвојена средства за област културе и буџетом је 
опредељен износ од 239 милиона динара. Планиран је наставак инвестиционих улагања 
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у установе културе, па је за санацију и столарију зграде народне библиотеке 
опредељено 10 милиона динара.За спорт и доделу субвенције спортским клубовима у 
нашем граду опредељено је око 70 милиона динара, што је за око 30% више у односу на 
буџет ове године. Буџетом су опредељена средства у износу од 12,5 милиона динара за 
изградњу  нових и реконструкцију постојећих  игралишта у Турици. Градиће се и 
реконструисати игралишта преко пројекта „Удружимо се“ и на Ибишевом гувну. У 
делу који се односи на пољопривреду буџет је увећан и сада износи 41 милион. 
Настављају се улагања у туризам, опредељена су средства за област туристичке 
инфраструктруре и веома је важно истаћи да се значајнији део финансира из  средстава 
Републике. Планира се изградња моста који ће повезивати магистрални пут и Стари 
град.Верујемо да ће један део средстава за туристичке инвестиције бити опредељен из 
европских фондова. Посебна позиција у буџету у износу од 6 милиона динара 
опредељена је за изградњу путне инфраструктуре у Стапарској бањи. Планиран је 
наставак уређења града и унапређење инфраструктуре града. Издвојена су средства у 
износу од 8 милиона динара за паркинг места, а планирано је и решавање проблема 
паркирања кроз јавно-приватно партнерство које неће коштати град. Целокупан 
програм комуналне инфраструктуре износи 519 милиона динара, у који спада и 
одржавање и чишћење града, док је 200 милиона динара опредељено за нове 
инвестиције у области комуналне инфраструктуре. За реконструкцију водовода у 
Севојну опредељено је 40 милиона динара у буџету док ће исто толико средстава 
определити и ЈКП „Водовод“ и очекује се додатна подршка државе  за комуналне 
инвестиције. Средства у износу од 802 милиона динара опредељена су за путеве и 
улице. За текуће поправке  и одржавање, нове инвестиције као и за удруживање са 
грађанима. Пројекте које треба посебно истаћи јесу Турица, Иве Андрића и Станоја 
Главаша у износу од 12 милиона динара, Калдрма Тара је пројекат за који је планиран 
износ од 15 милиона динара. Настављају се радови на обилазници око бране Врутци, 
Крнда-Биоска-Врутци, Раван-Дрежник-Бановски пут. Као и до сада имаћемо подршку 
Владе Републике Србије када је реч о инвестицијама путне инфраструктуре. Када се 
погледа целокупан буџет, примећујемо да он предвиђа око 800 милиона нових 
инвестиција. Буџет за 2022. годину јесте заправо развојни имајући у виду чињеницу о 
новим инвестицијама, као и које су све области обухваћене новим 
инвестицијама.Истакао је да се буџет припрема и планира целе године уз сарадњу и 
сугестије суграђана. Захвалио се људима који су узели учешће у јавној расправи, као и 
свима који су дали своје предлоге.  Истакао је да је поред суграђана у изради буџета 
града веома битно и учешће градског руководства на челу са градоначелницом, учешће 
градске управе за финансије и да се захваљујући свима њима дошло до једног 
квалитетног документа који садржи веома квалитетна образложења и детаљне 
информације шта ће се све финасирати наредне године. 

Одборник Владан Виријевић обратио се присутнима и обавестио их да је 
формиран нови одборнички клуб  Српске странке Заветници, који ће деловати у 
наредном периоду опозиционо и залагаће се и штитити интересе суграђана. Истакао је 
да сматра да је буџет  класичан изборни буџет, јер сматра да је 10% средстава пренето 
из буџета текуће године и  да та средства нису пренета у буџет за 2022. годину Град би 
био у дефициту за 168 милиона динара. Текућа буџетска резерва у овој години задњим 
ребалансом опредељена је у износу 40 милиона динара, а за наредну годину је планиран 
износ од 10 милиона динара. Када су у питању пројекти истакао је да се најмање 11 
пројеката понавља из године у годину, само се преписују а не реализују се, а неки од 
њих су Реконструкција улица у месној заједници Турица,  Иве Андрића, Станоја 
Главаша и Ђачка. Обилазница око бране Врутци-Крнда,  асфалтирање  Равни-Дрежник, 
Бановски пут је већ шесту годину планиран у износу од 3 милиона а никада се не 
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рализује. Везано за изградњу војних станова констатовао је да су средства у овој 
години увећана  и замолио већника да то мало образложи и зашто, када се и то из 
године у годину само преписује. Затим је истакао да се изградња резервоара Волујац, 
није реализовала свих ових година, као ни изградња водовода у систему Лужничка 
долина-Каран, водосистем Змајевац- Никојевићи,  водовод Љубање, изградња јавне 
расвете у Севојну, канализационе мреже на Белој Земљи. Па због свега напред 
наведеног сматра да је буџет изборни јер се из године у годину само преписује, обећава 
а мало тога реализује и сматра да то може и мора много боље. Не слаже се са наводима 
већника да су грађани учествовали у креирању овог буџета јер је јавна расправа трајала 
изузетно кратко и јавност није довољно информисана. Сматра да би јавност требало да 
буде боље информисана и да је неопходно обавештење о јавној расправи објавити и у 
медијима, како би грађани заиста могли узети учешће у креирању буџета. Подсетио је 
да је град у недељу усред великих падавина био у колапсу као и села, уосталом и цела 
Србија. Из свих изнетих разлога образложио је да Српска странка Заветници предлог 
буџета неће подржати. 

Одборник Аврам Илић, сложио се са излагањем претходног одборника да буџет 
није рекордни и да су средства пренета из 2021. године утицала да он износи 3 
милијарде 722 милиона, у супротном би био испод овогодишњег буџета. Наводи да то 
што се порез на доходак грађана знатно увећава не значе да привреда у Ужицу добро 
функционише, јер се порез на доходак грађана уплаћује према месту пребивалишта, 
тако да ако неко ради у Нишу а пребивалиште има на територији града Ужица приход 
иде у буџет града Ужица али то не значи да се привреда у граду развија.Сматра да је 
овакав буџет потрошачки а не развојни јер већи проценат иде на расходе, плате, 
трошкове за капиталне инвестиције. Поставио је питање зашто су грађани који живе у 
градским месним заједницама повлашћени у односу на људе који живе на селу, имајући 
у виду чињеницу да људи из сеоских месних зајеница морају да учествују својим 
средствима за изградњу јавне расвете и путне инфраструктуре, док људи из градских 
подручја ту обавезу немају? Подржао је чињеницу и да су средства у износу од 3 
милиона за новогодишњу расвету преусмерена за лечење болесне деце, али такође 
сматра да град није достигао тај ниво да може да издвоји средства у износу од 5 
милиона динара за декоративну расвету, док грађани из својих средстава финансирају 
изградњу јавне расвете како би имали улично светло. На крају је истакао да Здрава 
Србија не може подржати предлог овог буџета јер сматра да је он ипак потрошачки  а 
не развојни. 

Одборник Неђо Јовановић је истакао да ће одборничка група СПС - ЈС дати 
подршку предлогу буџета , сматрајући да је концепција буџета добра и  да је заснована 
на реалним основама. Осврнуо се на део буџета који се односи на екологију и процес 
гасификације. Указао је да проблем гасификације постоји и њега не може решити 
локална самоуправа већ се исти мора решавати на нивоу државе. Сматра да постоји 
дискриминација грађана због лошег Закона о планирању и изградњи јер грађани који су 
у поступку озакоњења својих објеката не могу да изврше прикључење на гасоводну 
мрежу. Неопходно је покренути иницијативу за измену Закона о планирању и изградњи 
како би се овај проблем превазишао. Замолио је да се размотри могућност да се кроз 
буџет обезбеде средства за адаптацију и ревитализацију Дома културе у Кремнима. Ако 
желимо враћање младих у села неопходно је обезбедити и културолошке садржаје. 
Истакао је да је добро што су у буџету предвиђени реални приходи и што није 
оптерећен задужењима као раније. Када је реч о приходима од туризма истакао је да 
Ужице има велики туристички потенцијал и изузетно значајне туристичке садржаје, 
готове туристичке производе због којих је Ужице добило признање кроз признање 
Мокрој Гори  да је једно од најлепших села на свету. Не сме се заборавити да се 
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значајни приходи остварују од туристичких потенцијала, такси, прихода кроз порезе  и 
других прихода од туризма. Напоменуо је да треба изразити захвалност људима који су 
допринели афирмацији Мокре Горе , као што је Емир Кустурица, који је и данас 
формално правно почасни грађанин града Ужица, Радован Глибетић који је на челу 
завичајне групе Шарган, свим појединцима књижевницима, Михаилу Ћуповићу Ћупу и 
многим другим, који имају и те како разлог да буду поменути у Скупштини града. 
Подржао је повећање средстава опредељених за спорт и сугерисао да је неопходно  
израдити стратегију у спорту која ће у односу на досадашњу бити побољшана и 
одредити приоритете, како би се од спорта узело оно најквалитетније, као што смо 
имали ОК Јединство, некада давно ФК Слобода и бројне индивидуалне спортисте који 
су постизали најбоље резултате. 

Одборница Ана Ђокић,  истакла је да се на овој седници усваја најважнији 
документ за функционисање једне локалне самоуправе и сложила се са тим да је овакав 
буџет развојни и јако одговоран. Одговорност овог буџета види уз подршку коју особе 
са инвалидитетом имају од стране локалне самоуправе кроз финансирање организација 
особа са инвалидитетом,  услуге социјалне заштите и директну подршку и помоћ 
породицама особа са инвалидитетом. Захвалила се на подршци коју локална 
самоуправа пружа управо доношењем одлуке да се средства од новогодишње расвете 
преусмере на лечење деце. Сматра да се успешно ради на развоју социјалних услуга и 
поред пандемије имамо тендецију улагања у социјалну заштиту. Подржала је улагање у 
образовање и истакла веома добру сарадњу градског руководства, директора школа са 
организацијама особа са инвалидитетом као и самих родитеља на самој приступачности 
великом броју институција особама са инвалидитетом. Истакла је да се нада да ће се у 
наредном периоду уз сарадњу са ресорним министарством и Академијом струковних 
студија „Западна Србија“  наћи решење да се прилагоди приступ особама са 
инвалидитетом. Гледајући сегмент саобраћаја у наредном периоду планирано је 
ангажовање јавног превоза аутобусима који су прилагођени особама са инвалидитетом. 
Имајући у виду напред наведено одлука о бесплатним картама и повлашћеним 
корисницима има смисла, у супротном она не би имала значај уколико аутобуси нису 
прилагођени особама са инвалидитетом. Истакла је да је Ужице прва локална 
самоуправа у Србији која је увела услугу физикалне терапије у кућним условима која се 
финансира из буџета. Надовезала се на излагање већника задуженог за финансије и 
сложила се са његовим наводима да је неопходно улагање у језгро града, јер то је 
обавеза младих према старијим суграђанима. На крају излагања изнела је проблем који 
имају мештани Месне заједнице Врутци, а то је реконструкција путног правца Малића 
брдо-Кик. Обраћала се савету Месне заједнице Врутци , већнику за Месне заједнице, 
који је изашао у сурет, примио мештане и саслушао проблем. Обраћајући се ЈП „Ужице 
Развој“ добијен је предмер и предрачун радова за потпуну реконструкцију путног 
правца и исти износи 9 милиона динара. Имајући у виду да је то веома велики износ 
добијен је и предмер и предрачун за хитну интервенцију и санацију путног правца на 
доста мањи износ али од јуна до децембра није се урадило ништа по том питању. 
Обратила се директору ЈКП „Водовод“ и замолила га да обезбеди цистерне са водом у 
Месној заједници Врутци, јер се око 40 домаћинстава одрекло нормалног живота и 
воде, како би град Ужице имао воду. Позвала је  на одговорност све и изнела да је 
срамота да у 21. веку човек из Месне заједнице Врутци не може да добије адекватну 
здравствену негу, јер „кућна нега“ не може да дође до његовог домаћинства. Сматра да 
се пуно радило и да је град на добром путу и да постоји одговорност али да обећања 
треба да се испуне. Замолила је председника Скупштине, како не би морала поново 
излазити да постави одборничко питање „Колико се из буџета одвојило за рад Месне 
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заједнице Биоска, а колико за рад Месне заједнице Врутци и који је износ опредељен за 
2022. годину за рад Месне заједнице Биоска а који за рад Месне заједнице Врутци“? 

Одборник Дејан Крчевинац  истакао је да се и прошле године у овом истом 
периоду причало да ће се радити, да се планира, да се може и упитао одборнике да ли 
они шетају градом и виде шта се заиста урадило. Да ли се ради само када председник 
Републике треба да дође у град, па се завршава кружни ток и сређује град и да ли то 
значи да треба звати председника да чешће долази како би се у граду  нешто радило. 
Навео је да су у буџету средства на свакој петој позицији планирана од донација 
Швајцараца, Европе и разних фондова у износима од 80% са минималним учешћем 
града. Сматра да буџет служи како би се исплаћивале плате запосленима у локалној 
самоуправи и јавним предузећима, па они кроз своје плате враћају порезе назад у буџет. 
Када је реч о култури навео је да је стара куглана која је део Градског културног центра 
у веома лошем стању последњих десет година и да је питање дана када ће се срушити. 
Споменици у малом парку су окренути наопако, паркирају се камиони на место 
споменика, зарђале металне склуптуре представљају град. Дрвеће у некадашњој улици 
7. јул је посечено, септичке јаме се изливају у реку Ђетињу док се са изградњом 
колектора у Турици касни само пар година. Везано за област спорта истакао је да је 
школски спорт некада био много израженији а да се расподела по спортским клубовима 
врши неправично и да један индивидуални спортиста не може да добије више од оловке 
и упаљача јер не хвали власт и руководство. Сматра да је неопходно учешће грађана у 
одлучивању шта ће се колико и где радити а да не може само руководство и Скупштина 
града одлучивати о тим стварима. Поменути Емир Кустурица јесте направио бренд од 
Мокре Горе, али поставља питање зашто нико није поменуо село Гостиље које је такође 
у истој конкуренцији добило исту награду. 

Одборник Дарко Томић обратио се руководству и замолио их да не говоре 
неистину да им је здравље на првом месту, јер већи део буџета планиран је за плате а 
30% истих тих запослених не ради ништа. Износ од 50 милиона за месне заједнице је 
мало, јер мештани Месне заједнице Дрежник у 21. веку немају пут, воду и сакупили су 
средства за удруживање али чекају и по годину дана јер град нема средстава. Одвојена 
су средства за кићење града и мостова, урађен је споменик на кружном току за сликање, 
људи не могу ни да приђу до истог да се сликају. Бановски пут се ради годинама по 100 
и 200 метара и време је да се определе средства да се тај пут заврши јер се не ради о 
магистралном путу. 

Одборница Бранка Будимир, осврнула се на претходна излагања и истакла да 
лично сматра да се све ради на основу мишљења грађана. Везано за део који се односи 
на енергетску ефикасност истакла је да се средства за те намене повећавају из године у 
годину, да је присутна и значајна подршка Владе Републике Србије, Министарства за 
заштиту животне средине, Министарства рударства и енергетике. Проблем загађења не 
може да се решиу брзо јер потребан је дужи временски период. Сматра да ће се број од 
1500 домаћинстава која су искористила субвенције у наредном периоду повећавати јер 
постоји и заинтересованост Градске управе која учествује у преговорима са Владом 
Републике Србије око субвенција и помоћи. Завршетак конверзије котларнице Центра 
за мајку и дете као и  изградња обилазнице допринеће квалитету ваздуха. Истакла је да 
је неопходно  да сви заједно буду одговорни и допринесу смањењу загађености. Сматра 
да грађани учествују у доношењу одлука и да су увек радо примљени и саслушани од 
стране градског руководства.  Истакла је да ће она лично и одборничка група СНС 
подржати Предлог одлуке о буџету града Ужица за 2022. годину и да су средства у 
износу од 67 милиона која су планирана за мере енергетске ефикасности значајна 
средства која говоре да се улаже у екологију. 
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Председник Скупштине, изнео је информацију везану за дискусију одборника 
Крчевинца а то је да је на званичном сајту Светске туристичке организације објављено 
да је Мокра Гора међу 44 земље проглашена за најбоље туристичко село на свету. 
Гостиље се налази н другом стубу у програму надоградње иницијативе и ту је још 20 
других села. Дакле беспредметно је о томе расправљати, али не значи да и Гостиље 
неће бити у неком наредном периоду проглаашено за најбоље село света. 

Одборница Драгана Шиљак, осврнула се на проблем паркинг места и подсетила 
присутне да је на претходној седници истакла да инвеститор приликом изградње 
објекта има обавезу да за свако неизграђено паркинг место уплати у буџет износ од 250 
хиљада динара и пратеће таксе условљене локацијом. Поставила је питање да ли се 
уплаћена средства користе у сврху за коју су намењена имајући у виду чињеницу да је 
буџетом за решавање проблема паркирања опредељено свега 8 милиона динара. 

Одборник Александар Вучићевић, сматра да је буџет преамбициозан и да је ово 
„борба“ за што већи буџет, али узалуд је уколико се он не реализује. Пренета су 
неискоришћена средства из 2021. године у износу од 265 милиона динара, и када се та 
средства увећају за износ донације у висини од 240 милиона динара долази се до 
озбиљне суме. Указао је на проблем броја извршитеља у јавним предузећима, од чега 
делом зависи и извршење буџета у 2022. години и то да ли ће се средства пренети и у 
наредне године. 

Одборник Ненад Петровић, похвалио је планирану изградњу вртића на Царини 
који ће имати капацитет за пријем око 200 деце и истакао да је веома важна подршка 
града приватном сектору када је у питању смештај деце у вртићима. Планирано је 
финансирање за 140 деце и иде се ка томе да се смање листе чекања, односно да свако 
дете има место у вртићу. Истакао је као значајно и то што ће свако треће дете боравити 
бесплатно у вртићу и да је износ за незапослене породиље повећан за 5 хиљада динара 
и сада износи 55 хиљада динара и то да износ за свако новорођено дете износи 10 
хиљада динара.Похвално је и то што по први пут ове године ђаци прваци добијају 
износ од 5 хиљада динара, а за наредну годину је планирано да тај износ буде 
дуплиран. Сматра да Град издваја велика средства у области популационе политике и 
да ће наставити и у будуће. 

Одборник Радиша Маријановић, поздравио је присутне и подсетио да је на 
данашњи дан  Дан ослобођења Ужица у другом светско рату, 16 децембра 1944 године. 
Организације које негују овакве датуме организовале су књижевно вече књиге др 
Животе Марковића у послератним догађајима од јесени 1944. године до коначног 
ослобођења Југославије у другом светском рату, у којој су дата имена наших суграђана 
и предака који су учествовали у тим операцијама. Сходно томе а у вези буџета и 
средстава у износу од 5 милиона динара за програмске активности које се деле по 
конкурсу, констатовао је да се дошло до тренутка када те организације захтевају 
посебан третман у расподели буџетских средстава, укључујући и хуманитарне 
организације и организације које деле културу сећања. Сматра да је буџет за 2022. 
годину урађен детаљно и транспарентно и да се ради о реалном буџету, јер порез на 
доходак који пуни буџет за око 52% јесте реално планиран, узета је основица из ове 
године, узето је у обзир повећање плата у јавном сектору по 7% и 8%, а које се темељи 
на процени реалног раста бруто друштвеног производа за текућу годину. Поменуо је и 
признање додељено Мокрој Гори које ће директно или индиректно утицати на 
повећање буџетских прихода града, и истакао да је покренута иницијатива за доношење 
Декларације, којом ће се одати признање свима који су допринели да Мокра Гора 
добије једно такво признање. Када се погледа класификација 5 која представља 
инвестицијe средства планирана у 2022. години ѕате намене већа су за око 300 милиона 
односно близу 22% од планираних буџетских прихода, што значи да су све друге 
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функције из буџета реално задовољиле поменуте плате, материјалне трошкове и 
прогрмске активности. Осврнуо се на излагање колеге Неђа Јовановића у вези 
иницијативе за промену Закона о планирању и изградњи и истакао да је неопходно да 
се у сарадњи са ресорним министарствима изнесе проблем, јер Министарство има 
механизме да покрене јединствену промену закона. Напоменуо је да је неопходно из 
Правилника који регулише субвенционисање мера енергетске ефикасности избрисати 
одредбу која прописује да се не признају трошкови набавке опреме и материјала који су 
настали пре расписивања конкурса јер је неуставна категорија и ставља грађане у 
дискриминаторски положај. Управо због такве одредбе дошло је до проблема у 
реализацији и у самом поступку гасификације. 

Одборник Драгослав Поњавић, истакао је да неће говорити о буџету већ о путу 
Калуђерске баре-Тара, који је само месец дана након реконструкције испуцао, па 
поставља питање да ли постоји неко ко контролише квалитет изведених радова. Навео 
је да је свестан да је ово изборна година, али да је било боље урадити део пута 
квалитетно а други део оставити за следећу годину.Поставио је питање да мештане 
Месне заједнице Кремна интересује колико је коштао водовод у Кремнима, јер у самој 
Месној заједници не могу да добију ту информацију. 

Одборник Александар Лазић, истакао је да он буџет види кроз новац којим ће се 
живети наредној години, али да је неопходно фокусирати се на природни прираштај. 
Истакао је чињеницу да је 1990. године последњи пут у Републици Србији забележен 
природни прираштај. Ако се саберу 2020 и 2021. година са негативним природним 
прираштајем то је 120 хиљада људи мање. Сложио се да су планирана већа средства у 
социјалном, демографском и популационом смислу али то није довољно и неопходно је 
пронаћи решења и послати снажну поруку да се сви заједно потрудимо како би 
популационо били  јачи и бројнији. 

Одборница Љиљана Кузмановић, истакла је да је њој лично, као некоме ко је 
професионално везан за ученички и студентски стандард драго да су у буџету 
опредељена средства како за основно и средње, тако и за високо образовање. Значајна 
су улагања у побољшање услова становања студената и самим тим Ужице добија 
потенцијал образовног центра у Западној Србији. Подржала је и мере предвиђене 
буџетом у области рађања, мере финансирања боравка  у предшколској установи и мере 
везане за популациону политику. За крај је замолила одборнике да подрже предлог 
буџета и истакла да је она навела само пар добрих сегмената, али да је у суштини буџет 
добро планиран. 

Одборница Слађана Станковић, навела је да су буџетом планирана средства за 
уређење плаже и реке Ђетиње у износу од 8 милиона и додатних 21 милион за 
изградњу базена. Поставила је питање да ли ће се улагањем 29 милиона, што је велики 
износ средити проблем загађености реке Ђетиње. Средства опредељена за изградњу 
паркинг места у износу од 8 милиона мања су за 2 милиона у односу на 2021. годину, 
па је поставила питање да ли то значи да ћемо у 2022. години имати мањи проблем са 
паркирањем, и на који начин градско руководство планира да реши проблем паркирања 
у граду. 

Одборник Дејан Станковић сматра да је буџет транспарентан и доступан 
грађанима,  да треба улагати како у град тако  у сеоске средине. Подржао је увећање 
средстава за пољопривреду, која су увећана са 35 на 44 милиона и имајући у виду 
климатске услове, раст цена енергената који утичу на производњу хране, житаерица и 
на целокупну пољопривреду, неопходно је помоћи поњопривредним произвођачима да 
би опстали. Истакао је да је неопходно субвенционисати сточарство, помоћи 
пољопривредницима при куповини механизације спојити их са европским фондовима 
како би они који се озбиљно баве поњопривредом постали још већи произвођачи. Дакле 
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навео је да су издвојена значајна средства али да је кроз евентуалне ребалансе неопходо 
обезбедити и додатна средства.  

Одборница Весна Петрић, обратила се одборницима и као спортиста захвалила 
градском руководству што је планирало значајна средства за област спорта, спортских 
клубова и спортске инфраструктуре. Подржала је планирање изградње игралишта и 
спортских терена у Турици, навела је да је хала у Крчагову један веома значајан објекат 
за спорт, изградња скејт парка и бројних игралишта доприноси бољем животу деце у 
граду. Истакла је да је важно поменути турнир Радомир Антић, као и турнир шампиона 
у одбојци који су били подржани од стране руководства града . За крај је навела да је 
буџет града Ужица градски буџет, за спотисте који се такмиче за домаће клубове. 

Одборник Богдан Богдановић, подржао је предлог буџета и сматра да су значајна 
средства издвојена за Месне заједнице, увећана су средства за путне правце и истакао 
као веома битно покривање зелене пијаце на којој ће грађани моћи да изложе своје 
производе. 

Одборник Дејан Крчевинац, осврнуо се на претходна излагања везана за 
популациону политику и истакао да је неопходно да младе људе након завршене 
средње школе задржимо у граду, да се размотри могућност отварања неког 
универзитета, како нам деца не би одлазила, већ студирала у свом граду. Град би 
остваривао и приходе јер би тада долазила и деца из околних локалних самоуправа. 
Неопходно је обезбедити да млади након завршених студија добијају посао у свом 
граду на основу квалификације а не страначке припадности. Навео је да је 30% грађана 
запослено у Немачкој док је велика већина запослена на Златибору и захваљујући томе 
људи у граду живе.  Остатак суграђана се поред својих послова који им обезбеђују 
минимална примања баве и пољопривредом, како би могли да обезбеде деци 
школовање у Београду и Новом Саду. Сматра да пар привредника у граду добро 
послује и да је запослило 200 до 300 људи а све друго није за похвалу. 

Председник Скупштине, осврнуо се на излагање претходника и рекао да није 
коректно не поменути велике привреднике као што су Ваљаоница бакра и алуминијума, 
Наменска и други који запошљавају више од хиљаду људи. 

Одборник Александар Вучићевић обратио се одборницима рекавши да Српска 
странка Заветници жели истаћи да су капиталне инвестиције веома важна ставка сваког 
буџета, али да планирани капитални пројекти који се не заврше представљају лажну 
слику буџета. Приходи од пореза на зараде чине 52% планираног буџета, док је у 
Извештају Републичког завода за статистику наведено да је у нашем граду запослено 23 
хиљаде људи од укупно 78 хиљада. Имајући у виду напред наведену чињеницу важно 
је отворити нова радна места, довести инвеститоре у наш град и на тај начин пунити 
буџет.Поставио је питање да ли је постављање табли са кућним бројевима капитални 
пројекат ако је за то опредељено око 8 милиона а 4,5 милиона пренето из ове године 
дакле планирана средства износе 3 милиона. 

Одборница Милијана Катић, као радник Здравственог центра Ужице, захвалила 
се руководству града на сарадњи када је у питању здравствена заштита суграђана и 
грађана Златиборског округа. Истакла је да је пројекат реконструкције Здравственог 
центра Ужице и Опште болнице Ужице веома важан и значајан за све. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа се обратио одборницима и захвалио на 
дискусији о предлогу буџета. Осврнуо се на похвале које се односе на улагање у села и 
истакао да је неопходно улагати у путну инфраструктуру, да су увећана средства за 
удруживања са Месним заједницама и да је планирана изградња неких конкретних 
путних праваца који су веома важни и за туризам. Неопходно је смањити одлазак људи 
са села па су планирана улагања не само у путну инфраструктуру већ и у здравство, 
реконструкцију сеоских амбуланти, домова културе и изградњу и реконструкцију 
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цркава. Везано за популациону политику напоменуо је да је држава већ 2018. године 
искорачила са сетом мера подршке рађању али да је град као локална самоуправа у 
буџету за 2022. годину планирао средства у износу од 40 милиона динара за мере 
подршке рађању и још десетине милиона динара када је ова област у питању. Навео је 
да су стипендије за ученике и студенте 11% више у односу на ову годину и сматра да су 
Академија Западна Србија и Педагошки факултет  две озбиљне институције високог 
образовања и питање је момента када ће Ужице постати универзитетски центар. Када је 
било речи о средствима од 8 милиона за изградњу паркинг места објаснио је да та 
средства нису довољна за решавање проблема паркирања али да се проблем решава и 
реконструисањем улица где се стварају нова паркинг места, док је као кључно решење 
планирано јавно приватно партнерство. Захвалио се људима који су допринели да 
Мокра Гора добије признање и сматра да ће то допринети развоју нашег туризма. 
Истакао је да он лично сматра да буџет није изборни већ је реалан и да цифра од 265 
милиона која је пренета из 2021. године није рекордна јер се у 2021. годину ушло са око 
300 милона вишка што је природна ствар имајући у виду да се инвестиције веома често 
и оправдано пренесу у следећу годину , јер живот не почиње 1. јанура ни ти се 
завршава 31. децембра. Објаснио је да ће буџетска резерва износити 10 милиона и да се 
налазимо у стању пандемије, да је подршка Здрваственом центру веома важна а плаћа 
се управо са буџетске резерве. Осврнуо се на коментаре везане за преношење 
капиталних инвестиција и објаснио да се одређени путни правци раде годинама, као и 
водоводи и да постоје одређени проблеми и нерешени имовинско-правни односи.  
Везано за област екологије и заштите животне средине, указао је на чињеницу да се од 
почетних 4 милиона динара дошло до 70 милиона средстава намењених за ту област за 
коју значајна средства издваја и држава. Када је реч о дискусијама које су се односиле 
на јавну расправу рекао је да су грађани током целе године укључени а формално на 
само одржавање јавне расправе позвани су и обавештени како путем медија тако и 
путем разних конференција. Показао је брошуру из 2021. године ''Облици укључења 
јавности у буџет'', где је град Ужице узет као пример добре праксе.  

 
* ** 

Скупштина је са 48 гласова „за „ усвојила Предлог да се редовна пауза 
прогласи након завршетка расправе и гласања о Предлу одлуке о буџету града Ужица 
за 2022.годину. 

  
Миодраг Петковић, члан Градског већа, наставио је своје излагање и објаснио да 

је природно да су људи са пребивалиштем на територији града запослени у неком 
другом граду а да се порез на доходак уплаћује у буџет града, јер исто тако су људи из 
неких других градова запослени у Ужицу па се порез на доходак уплаћује у њихове 
локалне буџете. Буџетом су плате предвиђене 20,8% а инвестиције непуна 22% и 
планирано је увећање плата за 7% али он лично не сматра да су плате велике јер је 
неопходно за одговорне послове и платити запослене. Објаснио је да се декорација 
мостова односи на осветљење моста који се повезује са Старим градом и да неће бити 
непотребних трошења средстава. Када је реч о подршци спорту нагласио је да се 
издваја више средстава за удружења и редовних средстава за конкурсе цивилног 
друштва из разних области. Сматра да је финасирање кроз пројекте европских фондова 
и од стране Швајцарске веома важно и не види зашто би одбили новац за 
реконструкцију школа, вртића и других инфраструктурних радова. Коментари да се не 
улаже у здравство по његовом мишљењу нису на месту јер се финансирају велики 
пројекти  и од државе и од стране градског руководства и  град ће наставити да даје 
подршку здравству и људима у здравству. Град негује традицију и обнавља културно 
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наслеђе. Појаснио је да је 265 милиона вишка пренето у 2022. годину и да ће та 
средства бити искоришћена, а 240 милиона су трансфери које град добија од 
Републике. У вези навода да се касни са реализацијом и изградњом путева у ситуацији 
када су прикупљена средства од грађана, објаснио је да је неопходно спровести 
законске процедуре, расписати јавну набавку и да грађани уколико прикупе новац за 
удруживање неће чекати годину дана на реализацију радова. За крај навео је да је 
планирано 88 појединачних пројеката, да су издвојена средства за урбанизам и 
комуналну делатност, екологију и истакао да програм комуналне делатности вреди 509 
милиона од чега је 200 милиона нових инвестиција , што је важно препознати и 
подржати. 

Одборница Мирјана Млађеновић,  сматра да су пројекти планирани у 2021. 
години  већином реализовани, а да незавршени пројекти захтевају одређена техничка 
решења, студиозно разматрање како би се реализовали на најбољи могући начин. 
Такође је истакла да су отпочели радови великих капиталних инвестиција, као што су 
Обилазница, тунел кроз Кадињачу. Сматра да је буџет за 2022. годину равномерно 
распоређен и да су њиме обухваћене све категорије друштва. Увећана су средства за 
путну инфраструктуру, комуналну инфраструктуру, опредељено је 12 милиона за 
изградњу игралишта у Турици и Севојно је добило зантано већи износ средстава за 
реконструкцију водовода у Севојну. Навела је да је подршка Владе и председника 
Вучића веома важна за наш град и да се ради на уређењу корита реке Ђетиње и 
повезивању магистралног пута са Старим градом. Када је реч о туризму осврнула се на 
Мокру Гору и истакла да је поносна што је Мокра Гора добила такво признање. 
Нагласила је да верује да су сви поносни што се заједничким снагама на челу са 
градоначелницом урадило и да ће се наставити у том правцу. Позвала је одборнике да 
подрже буџет  за 2022. годину, јер сматра да је студиозно разматран и садржи све 
категорије које су неопходне за живот и рад у нашем гаду. 

 
Одборник Владан Виријевић, осврнуо се на излагање већника Петковића и 

истакао да је буџет и те како изборни а да је вишак од 265 милиона заправо  вишак од 
8,5% јер се тај вишак преноси на потенцијалне пројекте који неће бити урађени. 
Средства која су опредељена за мере популационе политике једнака су средтвима 
опредељеним за базен на градској плажи и сматра да средства за популациону политику 
морају бити много већа. Истакао је чињеницу да универзитет у граду не постоји 
последњих 30 година и по том питању се не решава ништа. Поставио је питање како ће 
се решити проблем паркирања уколико не успе јавно приватно партнерство, када је за 
паркинг издвојено свега 8 милиона. За крај је навео да се од њега за говорницом увек 
чуло конкретно излагање и да он не води политички маркетинг већ само указује на то 
зашто је овај буџет изборни. 

Одборник Аврам Илић, сматра да овај буџет није историјски јер ако се преносе 
средства то ни не може бити, потрошачки је јер већи део иде на зараде и трошкове него 
на инвестиције. Развојни буџет је онда када већи део иде на инвестиције и развој а 
мањи на трошкове, нагласио је да он није против тога да се људима исплате плате али 
је неопходно ангажовати више извршилаца на терену. Јер када падне снег путни правци 
и тротоари остају неочишћени и по два дана јер нема довољно извршилаца у јавним 
предузећима. Сматра да је неопходно да приликом извођења радова на водоводу ЈКП 
„Водовод“ ангажује своју механизацију а не да се ангажују приватници који раде 
ефективно два сата. 

Одборник Дарко Томић, обратио се одборницима и објаснио да када се говорило 
о платама у негативном контексту мислио се на плате запослених у канцеларијама а не 
на извршиоце на терену и изразио своје незадовољство према градском руководству. 
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Срђан Недељковић, члан Градског већа објаснио је да се зимско одржавање 
одвија по плану и програму које је усвојило Градско веће и ЈКП „Нискоградња“  је  
зимску сезону дочекало са никада више механизације, али услед обимних падавина 
неопходно је ангажовати и додатне капацитете како би оспособили саобраћајнице за 
коришћење. 

Слободан Шиљковић, члан Градског већа,  нагласио је да ће се у следећој 
години вршити уређење јавне гараже, у складу са студијом паркирања која је детаљно 
израђена од стране еминентних стручњака. Нова Студија показује да у граду  има 28 
хиљада возила и да сваке године се региструје нових 1700 возила, што је са једне 
стране добар показатељ економског раста, а са друге стране питање одговорности да се 
реши проблем паркирања за сва та возила. Студија је такође показала на великом броју 
испитаника, њих око 1500 зашто људи не користе јавну грађу у којој има око 70 
слободних места. Нагласио је да ће у наредном периоду доћи до  реорганизације ЈКП 
„Биоктош“ и издвајања паркинг сервиса, како би он функционисао брже и ефикасније. 
Када се ради о инфраструктури напоменуо је да се прилком реконструкције и изградње 
оставља додатни простор за паркирање.Када је реч о средствима у износу од 8 милиона 
предвиђена за паркинг, наиме планирано је уређење иасфалтирање и изградња кишне 
канализације паркинга код срушене поште и уређење паркинг места на простору где је 
била „бувља“ пијаца где се добија око 70 паркинг места. Објаснио је да град планира 
улазак у јавно приватно партнерство за изградњу зидане гараже  од 300 паркинг места, 
чиме ће избећи кредитно задуживање и без улагања средства добити један такав 
објекат. За крај је истакао да је у прилогу материјала видео да је поднет Амандман на 
још 20 милиона па га занима за шта је то, а он сматра да ће бити заинтересованих 
партнера и да ће град на тај начин у великој мери решити проблем паркирања. 

Одборник Марко Ђокић, поводом излагања претходника о поднетом Амандману 
навео је да  није добро да у самом језгру града правимо паркинг места јер тиме 
повећавамо саобраћај и самим тим аерозагађење. Навео је пример Словеније која је на 
периферији града изградила велику гаражу а грађани до самог центра иду електричним 
аутобусом и тиме су решили и питање паркирања и аерозагађења, па мозда би требало 
следити њихов пример.истакао је да је требало приликом реконструкције зелене пијаце 
урадити и паркинг, па би пијаца била доста посећенија, и уједно напоменуо да је 
неопходно оградом обезбедити део код кружног тока који се граничи са цветном 
пијацом. 

Нада Јовичић, члан Градског већа, истакла је да ће као неко ко је задужен за 
заштиту животне средине причати о значају енергетске ефикасности и правцу нових 
извора енергије и мерама које предузима како министарство тако и сам град. Навела је 
да приликом суфинансирања мера енергетке ефикасности грађани учествују више од 
50% па је и неопходна сарадња са грађанима како би се мере спровеле. Навела је 
податак да је закључно са 2021. годином закључено 2 хиљаде уговора од чега је 1100 у 
2021. Години.У буџету се мере енергетске ефикасности сваке године повећавају, а 
везано за измену текста правилнка и конкурса објаснила је да је конкурс 
суфинансирајући а не рефинансирајући што значи да локална самоуправа представља 
основ за поцетак једне инвестиције. Када је реч о заштити животне средине истакла је 
да су средства опредељена у овој години већ у августу била потрошена и да су за 2022. 
годину у области управљања отпадом предвиђена већа средства јер се из месеца у 
месец гомила све већи отпад у кошевима и на неким местима постоји ризик од 
стварања депонија. За крај је навела да се нада да ће примарна селекција утицати на све  
смањити количину отпада. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа, појаснио је да су средства за 
популациону политику у износу од 40 милиона заправо увећана средства за 40 милиона 
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у односу на претходну годину. Истакао је да град има две веома високо образовне 
установе и да Ужице јесте центар овог дела Србије, који има отворен студенски дом у 
који долазе студенти из целе Србије.  То што 20% буџета одлази на плате предшколске 
установе, установа културе и део администрације, није разлог да се каже да је буџет 
потрошачки.Позвао је одборнике да подрже и гласају за буџет јер је то у интересу свих. 

Градоначелница др Јелена Раковић Радивојевић, обратила се одборницима и 
истакла да је буџет који се налази пред њима највећи буџет до сада и да је планиран 
дужи временски период управо по сугестијама суграђана. Сматра да је буџет реалан, 
развојни и пројектован на реалним кретањима и показатељима. Предложеним буџетом 
отварајусе додатне могућностида се реализују пројекти за развој нашег града. 
Руководило се пандемијом Корона вирусом и пројектован је да се одговори свим 
будућим изазовима а биће их и у здравству и у привреди па тако и у самој локалној 
самоуправи. Захваљујући сугестијама суграђана сви важни и стратешки пројекти унети 
су у буџет, одвојено је 67 милиона за заштиту животне средине, планиране су мере да 
свако дете у нашем граду има место у свом вртићу. Планирана су додатна средства за 
комуналну инфраструктуру за Турицу, корито реке Ђетиње тако и за плажу. Посебно је 
истакла да је реализација стратешких пројеката као што су Обилазница око Ужица и 
изградња постројења за пречишћавање отпадних вода у Пожези веома важна за 
заштиту животне средине у нашем граду. Истакла је да је један од приоритета 
реконструкција Здравственог центра и Опште болнице која ће у наредној години 
износити око 80 милиона док је за завршетак пројектно техничке документације 
планиран износ од 50 милиона динара. Сматра да ова времена захтевају да посебно 
будемо солидарни па је за лечење деце издвојено 3 милона динара, 40 милиона 
издвојено за вртић на Царини и очекује се помоћ државе у изградњи тог вртића. Гради 
се и вртић у Лужничкој  долини , свако треће дете је ослобођено плаћања боравка у 
вртићу. Дуплирана су средства за сваку новорођену бебу и увећана средства у области 
популационе политике. Наставља се улагање у образовање и капитално инвестирање уз 
помоћ дрђаве у школске обкекте. Издвојена су средства за установе културе и посебно 
је нагласила да сусредства у области спорта значајно увећана са 50 на 70 милиона. 
Средства у износу од 36 милиона опредељена су за изградњу базена на Плажи док ће 
следеће године имати  17% увећаних директних субвенција пољопривреди. Навела је да 
се настављајуулагања у комуналну  инфраструктуру, да се изводе радови на фекалном 
колектору у Турици и предвиђено је 45 милиона за прикључење на секундарну 
канализациону мрежу 111 домаћинстава. Издвојена су средства у износу од 40 милиона 
за водовод у Севојну и исто толико средстава обезбеђује ЈКП „Вододовод“. Планирано 
је 20 милиона за покривање зелене пијаце, док ће део средстава обезбедити ЈКП 
„Биоктош“.Нагласила је да се ради на проблему решавања паркирања о чему је говорио 
већник Шиљковић и напоменула да ће ускоро град добити квалитетнију услугу јавног 
превоза са еколошко приватљивијим горивом, што ће знатно утицати на животну 
средину. Истакла је да се наставља са развојем туризма и да ће део средстава за туризам 
издвојити дрћава, да се у наредне три године планира изградња моста који  спаја 
магистралу и Стари град. Ради се на собрћајној инфраструктури, на одржавању и 
реконструкцији улица у сеоским срединама и у самом граду. Из напред наведеног 
закључила је да је буџет развојни јер су планирани веома важни каптални пројекти, да 
има компоненту солидарности, да садржи мере које подстичу природни прираштај и 
развој популационе политике и мере заштите животне средине што јесу  приоритети 
овог града. Позвала је присутне да подрже буџет јер сматра да он представља значајан 
искорак у развоју нашег града и да је понос свих грађана којиу њему живе. 
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Председник Скупштине, сопштио је да се прелази на рад по Амандманима и 
појаснио да се након расправе у начелу, закључивања расправе и изношења завршне 
речи не може више расправљати.  

 
Амандман  број 1 на Предлог одлуке о буџету града Ужица за 2022. годину 

економску класификацију 423 услуге по уговору који је поднео одборник Аврам Илић. 
 
Одборник Аврам Илић, објаснио је да је поднео амандман који се односио на 

удруживање средстава грађана приликом изградње сеоских путева. Његов предлог је 
био да се са позиције услуге и уговори преусмере средства и да се грађани ослободе те 
обавезе, доведу у равноправан положај са грађанима града. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа, истакао је да је овим буџетом 
опредељено више средстава , али да су у самом Статуту дефинисане обавезе и доста 
параметара утиче, као што су дужина путног правца, густина насељености и он лично 
сматра да нико није доведен у  нереалан положај. 

 
Председник Скупштине прешао је на Амандман број 2 и констатовао да 

подносилац Амандмана не жели реч.  
 
АМАНДМАН БРОЈ 1 НА ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА УЖИЦА ЗА 

2022. ГОДИНУ ЕКОНОМСКУ КЛАСИФИКАЦИЈУ 423 УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ КОЈИ 
ЈЕ ПОДНЕО ОДБОРНИК АВРАМ ИЛИЋ  није усвојен јер се  8 одборника изјаснило 
“за „ и 44“против“. 

 
АМАНДМАН БРОЈ 2 НА ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА УЖИЦА ЗА 

2022. ГОДИНУ ЕКОНОМСКУ КЛАСИФИКАЦИЈУ 423 УСЛУГЕ ПО УГОВОРУ КОЈИ 
ЈЕ ПОДНЕО ОДБОРНИК МАРКО ЂОКИЋ  није усвојен јер се 9 одборника изјаснило 
“за „ и 44 “против“. 

 
Скупштина је са 44 гласа „за“ и 9 гласова „против“ усвојила ПРЕДЛОГ 

ОДЛУКЕ О БУЏЕТУ ГРАДА УЖИЦА ЗА 2022. ГОДИНУ. 
 
  (ПАУЗА) 
 

III 
Председник Скупштине, упознао је одборнике да је Комисија за буџет и 

финансије на седници одржаној 13 децембра 2021. године разматрала и са 4 гласа „за“ 
прихватила Предлог одлуке о утврђивању прихода који припадају Граду, односно 
Градској општини Севојно у 2022. години. 

.  
 
Миодраг Петковић, члан Градског већа, објаснио је да се ради о одлуци о 

приходима који припадају Градској општини Севојно за наредну годину, и доноси се 
сваке године а суштина је да се уступају приходи са нивоу града по три основа. Истакао 
је да се формално не мења ништа у односу на ову годину, док се суштински мења јер је 
планирано 5 милиона више средстава за наредну годину. 

 
Одборник, Аврам Илић сматра да је ово веома битна одлука и да је неопходно да 

неко од представника градске општине Севојно буде присутан на Скупштини града. 
Опредењена су средства у износу од 5 милиона за спорт а имајући у виду чињеницу да 
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у Севојну имају 4 клуба 5 милиона је немогуће потрошити до краја године.Предложио 
је да се формира радна група која ће утврдити нове надлежности, како би се  могао 
планирати реалан буџет, јер се буџет сада користи 70% за трошкове. Постоје већници 
задужени за пољопривреду и инфраструктуру који у оквиру својих надлежности немају 
средства па самим тим ни не могу да ураде ништа. Изразио је наду да ће општина 
Севојно како је то и предвиђено одлуком, у наредној години добити нове надлежности, 
и да ће грађани моћи да очекују неки бољитак. Замолио је да добије одговор на 
постављено одборничко питање на претходној седници у вези спортске хале у Севојну.  
Напоменуо је да ће следеће године бити одржани избори у Градској општини Севојно и 
да се нада да највљена изградња пасареле преко магистрале која је од животне 
важности за грађане Севојна неће остати само предизборно обећање. 

Председник Скупштине информисао је одборника да је одговор на одборничко 
питање добио у оквиру интегрисаног дневног реда. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа, осврнуо се на претходно излагање 
одборника и подсетио да су надлежности Градске општине Севојно дефинисане 
оснивачким актом, а везано за констатацију да одређени већници не могу да ураде 
ништа напоменуо је да грађани Севојна за оно што није опредељено буџетом Севојна 
могу да аплицирају у буџету града. Као веома важно истакао је да је 40 милиона 
опредељено за реконструкцију водовода у Севојну, да се завршава пројектно техничка 
документација за пасарелу и да ће тај броблем ускоро бити решен. Фискултурна сала у 
Севојну је реконструкција ипланиран је тендер за набавку опреме. За путну 
инфраструктуру одвојено је 6 милиона, док је за јавну расвету издвојено 5 милиона што 
су значајни износи. 

 
Одборник Аврам Илић, истакао је да не спори да се улаже у водовод и у 

инфраструктуру у Севојну, али је напоменуо да то није била тема његове дискусије већ 
надлежности Градске општине Севојно. Општина има свеоргане, Скупштину, која је 
заседала са једном тачком дневног реда, Градске већнике којих је 15 и после избора ће 
их бити 19, а због немања надлежности не могу ни да се баве њима. Изнео је проблем 
дома здравља у Севојну, јер када оде дечији педијатар на боловање,Севојно остаје без 
педијатра.Напоменуо је да се турнир Радомир Антић финансирао из буџетске резерве 
града у износу , док је културно уметничко друштво, које се пласирало на Републичко 
такмичење одбијено за помоћ у износу од 60 хиљада динара. 

 
Миодраг Петковић, члан Градског већа истакао је да се не слаже са претходним 

излагањем да већници опшптине Севојно не раде  и рекао да када су у питању 
надлежности неопходно је добро све сагледати а град ће сва питања везана за Градску 
општину Севојно решавати заједно са суграђанима Севојна. 

 
Одборник Неђо Јовановић, сматра да није неопходно водити дискусију и 

полемисати око нечега што је законска регулатива, Закон о локалној самоуправи јасно 
дефинише на који начин се прописују и преносе надлежности са нивоа градана градске 
општине.По његовом личном убеђењу неопходно је да Градска општина Севојно 
створи предуслове које ће град препознати како би пренео одређене надлежности.ије се 
сложио са констатацијом да већници у општини Севојно не раде, јер управо су они веза 
и спона са становницима Севојна, велики број проблема је решен захваљујући њима и 
еколошки Севојно данас има много бољу ситуацију него раније.Подсетио је да је 
министарка Зорана Михајловић дала обећање да ће се изградити пасарелапреко 
магистралног пута, али исто тако је важно да је то у надлежности Републике Србије јер 
је реч о магистралном путу и средства се обезбеђују из буџета Републике. 
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 Скупштина је са 37 гласова „за“ и  3 гласа ‘’против’’ усвојила Предлог 

одлуке о утврђивању прихода који припадају Граду, односно Градској општини 
Севојно у 2022. години. 

IV 
Милан Станимировић, начелник Градске управе за послове органа града општу 

управу и друштвене делатности, објаснио је да је правни основ за доношење 
Кадровског плана  Закон о запосленима у аутономним покрајинама и јединицама 
локалне самоуправе. На претходној седници Скупштине донета је Одлука која је 
значајно променила организацију Градских управа. Градско веће је утврдило предлог 
Кадровског плана и доставило Скупштини на усвајање па је предложио да Скупштина 
увоји Кадровски план. 

Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог Кадровског плана 
Градских управа, Градског правобранилаштва, службе буџетске инспекције и 
службе интерне ревизије града Ужица 2022. годинУ. 
 

V 
Председник Скупштине је констатовао да је Комисија за буџет и финансије на 

седници одржаној 13. Децембра 2021. Године, разматрала и са 4 гласа „за“ прихватила 
Предлог одлуке о изменама и допунама одлуке о локалним комуналним таксама. 

Миодраг Петковић, члан Градског већа објаснио је да је измена везана за 
плаћање накнаде и те измене се раде сваке године приликом усвајања буџета. 
Конкретно се ради о усклађивању накнаде при регистрацији са годишњим индексом 
потрошачких цена, који објављује Републички завод за статистику а узима се период од 
1. октобра па до 30. септембра. Други део измена се односи на такозване фирмарине и 
то само у А зони, које плаћају правна лица која остварују годишње приходе преко 50 
милиона динара , па се са 319 хиљада динара повећава на 480 хиљада динара. Од 2014. 
године ове таксе нису мењане и сада су далеко испод законом прописаног максимума, а 
Град ће наставити да пружа подршку привредницима и сав вишак улагаће у комуналну 
инфраструктуру.  

Скупштина је са  38 гласова „за“ усвојила Предлог одлуке о изменама и 
допунама одлуке о локалним комуналним таксама. 

VI 
Оливер Ристановић, директор ЈКП „Биоктош“  обратио се одборницима и 

истакао да је предузеће остварило добит од око 1 милион и 300 хиљада динара и да је 
донело одлуку да 1% остварене добити уплати у буџет док су  остала средства 
планирана за инвестиције и повећање капитала предузећа. 

Скупштина је са  38 гласова „за“ усвојила Предлог решења о давању 
сагласности на одлуку о расподели добити  ЈКП „Биоктош“ за 2020. годину. 

VII 
Никола Максимовић, директор ЈП „Ужице развој“ Ужице, образложио је да се  

одлука  односи  на преузимање одређених надлежности из Градске управе, како би 
надлежности биле обједињене на једном месту, а то су надзор свих пројеката и 
комплетних радова везаних за хоризонталну и вертикалну сигнализацију, 
електроинсталације, високоградња и нискоградња . Образложио је да се ради о 
изменама из разлога реорганизације градских управа, услед чега је део људи који су 
обављали те послове прешао у ЈП „Ужице развој“ Ужице. Уједно је образложио и осму 
тачку дневног реда и објаснио да се она односи на измене Статута јер предвиђено да ЈП 
„Ужице развој“ Ужице врши надзор и координацију над јавним превозом. 
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Скупштина је са 37 гласова „за“усвојила Предлог одлуке о измении допуни 
одлуке о усаглашавању одлуке о усклађивању пословања Јавног предузећа 
„Дирекција за изградњу“ Ужице са Законом о јавним предузећима. 

VIII 
Председник Скупштине је рекао да је директор кроз претходно излагање дао 

образложење и за осму тачку дневног реда, па како нема пријављених за расправу 
ставио је на гласање Предлог решења о давању сагласности на  измене и допуне 
статута   јавног предузећа „Ужице развој“ Ужице. 

 
Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог решења о давању 

сагласности на  измене и допуне статута   јавног предузећа „Ужице развој“ Ужице 
                                                                        IX 

Владан Цупарић, директор установе дечије одмаралиште „Златибор“ Ужице,  
изнео је податак да је пројекција плана рада за 2021. годину рађена у условима 
пандемије Ковид 19 и навео да се установа финансира из сопствених прихода. 
Приликом израде плана за 2022. годину коришћена је овогодишња попуњеност 
капацитета, па се у наредној години очекује приход од 68 милиона и 864 хиљаде док су 
расходи минимизирани и износе 72 милиона и 100 хиљада, а губитак од 3 милиона и 
325 хиљада биће покривен у наредним годинама када установа буде исказала добит. 
Навео је да ће се у случају побољшања епидемиолошке ситуације  створити могућност 
за реализацију активности и у току школских дана. Истакао је да је пословна година 
неизвесна и да нису планиране капиталне инвестиције, већ само одржавања и мања 
улагања. 

Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила предлог Решења о давању 
сагласности на програм пословања  установе  дечије одмаралиште „Златибор“ за 
2022. годину. 

 
     X 
       Предраг Милутиновић, начелник Градске управе за урбанизам и 

изградњу, образложио је да се измене односе на рок у ком је учесник у обавези да 
закључи уговор и тај рок се мења са 3 на 5 дана од дана достављања коначне одлуке. 
Друга измена се односи на надлежност  Градске управе, јер до сада је давање у закуп 
пословног простора у јавној својини града Ужица било у надлежности Градске управе 
за урбанизам и изградњу а од сада ће то радити Градска управа за послове органа града 
општу управу и друштвене делатности. 

Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог одлуке о изменама одлуке 
о давању у закуп пословног простора у јавној својини града Ужица. 

 
         XI 
Предраг Милутиновић, начелник Градске управе за урбанизам и изградњу, 

истакао  је да се измена односи на то што ће административне, техничке и послове 
Стамбене комисије обављати Градска управа за послове органа града општу управу и 
друштвене делатности, а до сада је то било у надлежности Градске управе за урбанизам 
и изградњу. 
 

Скупштина је са 36 гласова „за“' усвојила Предлог одлуке о измени одлуке о 
давању станова у јавној својини града Ужица у непрофитни закуп као вид 
стамбене подршке. 

                                                          XII 
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Слађана Станић, секретар Скупштине, упознала је одборнике да је Управни 

одбор Градске галерије расписао благовремено конкурс за избор директора. Обзиром да 
на конкурс  није поднета ниједна пријава, а да досадашњем директору истиче мандат, 
предлог је да се Зоран Цветић досадашњи директор именује за вршиоца дужности 
директора Градске галерије до избора директора по конкурсу. 

 
Скупштина је са 36 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Градске галерије Ужице. 
 
 

XIII 
Председник Скупштине, упознао је одборнике да се пред њима налази предлог 

Изборне комисије града Ужица, који је сачињен у складу са Законом и у договору са 
одборничким групама. 
 

Скупштина је са 36 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању 
Изборне комисије града Ужица у 16 часова и 17 минута. 

 
                                                                 XIV 
 
     Председник Скупштине, истакао је да је Решење о именовању  Изборне 

комисије за спровођење избора чланова Савета Месне заједнице урађено као и 
претходно у складу са законом. 

 
Скупштина је са 39 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању  

Изборне комисије за спровођење избора чланова Савета Месне заједнице. 
 
                       XV 
Председник Скупштине, истакао је да је Решење о именовању  другостепене 

Изборне комисије урађено у складу са Законом и опет у договору са одборничким 
групама. 

 
Скупштина је са 40 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању  

другостепене Изборне комисије. 
 
 
 

XVI 
Слађана Станић, секретар Скупштине, уједно је образложила и 17. и 18. тачку 

дневног реда и истакла да све три тачке проистичу из обавезе која постоји у скалду са 
Законом о спречавању корупције, а то је да јавни функционер да би обављао другу 
функцију мора да затражи сагласност Агенције, уз достављање Агенцији позитивног 
мишљења органа који га је именовао на прву функцију. Владан Цупаричћ, директор 
установе дечије одмаралиште „Златибор“ именован је за члана Изборне комисије, док је 
секретар Скупштине, именована за секретара Изборне комисије. И тачка 18. Односи се 
на давање позитивног мишљења директору Народног позоришта да обавља функцију 
члана Управног одбора музеја на отвореном Старог села Сирогојно на коју је именован 
од стране Владе.  
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Скупштина је са 35 гласова „за“ усвојила Предлог позитивног мишљења Владану 
Цупарићу за вршење друге јавне функције. 

 
XVII 

Скупштина је са 40 гласова „за“ усвојила Предлог позитивног мишљења Слађани 
Станић за вршење друге јавне функције 

 
XVIII 

Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог позитивног мишљења Зорану 
Стаматовићу за вршење друге јавне функције 

 
XIX 

 
Председник Скупштине, образложио је да се Дуња Ђенић разрешава функције 

члана Управног одбора Историјског архива, а на њено место се именује Јулија 
Ђоковић.               

Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 
именовању једног члана Управног одбора Историјског архива Ужице 

 
XX 

Председник Скупштине, образложио је да се Маријана Ковчић разрешава 
функције члана Управног одбора Народног музеја, а на њено место се именује Дарко 
Јокић.  

 
Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању једног члана Управног одбора Народног музеја Ужице . 
 
 

XXI 
Председник Скупштине, образложио је да се Маријана Јолић разрешава 

функције члана Школског одбора Техничке школе, а на њено место се именује 
Катарина Петронијевић. 

 
Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању једног члана Школског одбора Техничке школе Ужице  
 

           XXII 
Председник Скупштине је навео да се Филип Баралић разрешава функције 

председника Комисије за друштвене делатности и да се на место председника именује 
Данка Стојић. 

 
Скупштина је са 38 ласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању  председника Комисије за друштвене делатности. 
 
       XXIII 
Председник Скупштине је навео да се разрешава члан Комисије за родну 

равноправност  Филип Баралић  и да се на његово место именује Рајко Радосављевић. 
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Скупштина је са 38 ласова „за“ усвојила Предлог одлуке о разрешењу и 
именовању једног члана Комисије за родну равноправност 

 
 

*** 
 
                                       ОДБОРНИЧКА ПИТАЊА 
 
Одборница Драгана Шиљак поставила је одборничко питање, за које је одговор 

захтевала и на некој од претходних седница а то је везано за мере популационе 
политике. Град издваја средства за прво, друго, треће и четврто дете, шта је са оним 
породицама које имају више од четворо деце, они не остварују никакве повластице ни 
права. Њено одборничко питање је да ли град Ужице размишља у правцу пружања 
подршке и породицама са више од четворо деце? 

 
Председник Скупштине је закључио седницу. 
 
 
 
 
 

СЕКРЕТАР СКУПШТИНЕ            ПРЕДСЕДНИК СКУПШТИНЕ
   Слађана Станић          Бранислав Митровић 
________________________        __________________________ 

 
 

 


